
Verksamhetsrapport från Stipendiefondens styrelse till Sveriges Neuropsykologers Förenings

Riksstyrelse fiir år AAn.

Stipendiefondens s§relse hm under 2012 beståu av:

Lars Jacobsson, ordfi)rande
Lena Ek, sekreterare
Bengt Sonesson, ledamot och hul,trdansvarig fi)r annonsering av stipendieutlysning
Erik Domellöl ledamot och huvudansvarig fiir uppfiiljning/redovisning av stipendiets
anvåindande
Per Hellström, ledamot och tilltråidande i Stipendiefondens styrelse.
(Ingrd Tonning-Olsson, kassör ftir riksftireningen och behjåilplig med kassafrågor ftir
stipendiefonden)

Konstituerande möte skedde med telefonmöte 2012-03-05. Vid detta möte håilsades Per

välkommen som ny ledamot i styrelsen. Birgitta Bonge som varit kassör i Stipendiefonden har

liimnat styrelsen och efter kommunicering korn vi överens med Riksstyrelsen att Ingrid
Toruring-Olsson bistår Stipendiefonden med rätt att inorn Stipendiefonden fritt flytta pengar

rnellan koaton, samt att registrera betalningar till mottagare utanftir frreningen och som

diirefter signeras av Stipendiefondens ordforande. Den planerade annonseringen ftir stipendier

2012 avbröts då summan som kunde erbjudas bedömdes vara alltfiir läg(ca 10 000 krlfu) och

riskerade att tiira på kapitalet ifall vi delade ut större summor. Efter diskussioner beslöts

dåiffiir att vi under 2A12 inte delar ut något stipendium.

Ytterligare telefonmöte skedde 2012'09-l l då ocksa Riksftireningens kassör Ingrid Tonning-

Olsson deltog och redogjorde for den ekonomiska situationen" Vid detta möte diskuterades

möjligheten att skriva om stadgarna så, att resestipendiet bakades in i forskningsstipendiet
samt att utdelning sker vart tredje år ftir att möjliggöra ett större och lorhoppningsvis mer

intressant belopp. Vidare beslöts att liimna fiirslag alt ett sista resestipendium annonseras

under 20ll ttllDaisy Schallings minne och som diirmed skulle medftira ett slutgiltigt
uppfrllande av åtagandet av fiireningen i denna fräga. Separata skrivelser inlEimnas till
årsmötet 2A1o i dessa frågor.

Komrnunicering mellan styrelsens ledamöter har diiremellan skett via e-post.


